
Referat - Bestyrelsesmøde 21. marts 2023 
 
Mødet blev afviklet online. Med til mødet var: Eva, Mette, Mikkel, Espen, Jens og Jacob. Ole 
deltog ikke.  
 
 
1. Solceller - status 
 
Espen og Eva fortalte om processen med at indhente tilbud vedr. solceller. Bestyrelsen går 
videre med ét af tilbuddene og arbejder på, at solcellerne kan være installeret hurtigst muligt. 

 
2. Kontingent - procedure og frist for betaling 

 
Det blev diskuteret, om der skal være en frist for betaling af kontingent, og om det skal være 
muligt at bruge andre betalingsformer. Det diskuteres videre ved et senere møde. 
 
 

3. Økonomistatus 
 
Mette orienterede om indbetalinger af kontingent i starten af året og økonomien generelt. 
Bestyrelsen vurderer, at det ser godt ud. 

 
4. Status på hjemmeside, adresseliste og mail 
 
Mikkel orienterede om dette punkt. Der har i foråret både være nogle problemer med 
hjemmeside og vores mailsystem. Dette er rettet nu. 
 

5. Arbejdsweekender 
 
Bestyrelsen har endnu ikke lagt sig fast på datoer for arbejdsweekender.  

 
6. Evt. dato for næste bestyrelsesmøde 
 
Næste bestyrelsesmøde er 14. maj 
 

7. Evt. 
 


